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Vragen van de leden De Krom en
Ten Broeke (beiden VVD) aan de
staatssecretarissen van Justitie en
van Buitenlandse Zaken over het
Italiaanse generaal pardon.
(Ingezonden 5 oktober 2009)

1
Bent u bekend met het bericht
«300.000 illegalen doen aanvraag
voor Italiaans pardon»?1

2
Is het waar dat 300.000 illegaal in
Italië verblijvende vreemdelingen een
aanvraag voor legalisering hebben
ingediend?

3
Heeft u het voornemen van Italië om
een generaal pardon af te kondigen in
bilateraal, multilateraal of Europees
verband besproken? Zo ja, wat was
uw inzet bij deze besprekingen en
welke toezeggingen heeft u
ontvangen?

4
Heeft u en/of de Europese Commissie
de Italiaanse regering gewaarschuwd
voor de desastreuze gevolgen van de
afkondiging van een generaal
pardon?

5
Hoe heeft de Italiaanse regering
gereageerd op de met Nederland of
de Commissie gevoerde gesprekken

over het in te voeren generaal
pardon?

6
Heeft u dan wel de Nederlandse
vertegenwoordiging bij de invoering
van de pardonregeling berichten
ontvangen, waarin u werd afgeraden
hiertoe over te gaan of gevraagd
hiervan af te zien? Zo ja, kunt u deze
berichten toelichten? Werden deze
berichten, net als in Italië, verwezen
naar de prullenbak? Zo nee, hoe heeft
u deze berichten beantwoord?

7
Hoe verhoudt het handelen van de
Italiaanse regering, evenals het
eerdere handelen van de Belgische
regering, zich met de in Europees
verband gemaakte afspraak om niet
over te gaan tot nieuwe en
grootschalige generaal
pardonregelingen?

8
Deelt u de mening dat het Italiaanse
handelen het kleed onder de voeten
van de Europese afspraken vandaan
trekt en dat dit ook toekomstige
Europese afspraken over asiel en
immigratie zal bemoeilijken?

9
Welk percentage van de aanvragen in
Italië zal naar uw verwachting worden
ingewilligd?

10
Deelt u de mening dat deze
pardonners zich na verloop van tijd

mogen en zullen vestigen in andere
EU-lidstaten en dat Nederland hier de
negatieve gevolgen van zal
ondervinden?

11
Wat gaat u doen om te voorkomen
dat deze Italiaanse pardonners naar
Nederland zullen komen en in
Nederland een beroep op de sociale
voorzieningen zullen doen?

12
Hoe verhoudt de noodzaak tot het
voeren van een restrictief
vreemdelingenbeleid zich tot het
inmiddels grote aantal generaal
pardonregelingen dat in diverse
Europese landen recentelijk is
ingevoerd (België, Spanje, Nederland
en Italië)? Heeft het überhaupt nog
zin om een restrictief
vreemdelingenbeleid te voeren als
elke keer door Europese lidstaten
afzonderlijk een generaal pardon
wordt afgekondigd?

1 Elsevier, 1 oktober 2009.

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Albayrak (Justitie) (ontvangen
29 oktober 2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van de leden drs.
P. de Krom (VVD) en J.H. ten Broeke
(VVD) van uw Kamer aan de
staatssecretaris van Justitie over het
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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Italiaanse generaal pardon, d.d.
5 oktober 2009 niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden
beantwoord, aangezien nog niet alle
benodigde informatie is ontvangen. Ik
streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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